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ZKRÁCENÝ ZÁPIS ZE  7. ZASEDÁNÍ   
ZASTUPITELSTVA  OBCE,   KONANÉHO   
DNE  4.12.2019   V 18:00  HODIN V ZASEDACÍ 
MÍSTNOSTI VÍCEÚČELOVÉHO OBECNÍHO 
CENTRA V DOLNÍ RADECHOVÉ 
Před zahájením 7. zasedání ZO seznámila 
zastupitele paní H.M. z Dolní Radechové s podanou 
stížností na nadměrný hluk z pronajatého pozemku 
č.3/9. Starosta informoval, že s touto stížností chtěl 
seznámit zastupitele až při projednávání tohoto bodu. 
Následovalo zahájení 7. zasedání ZO starostou, 
který přivítal přítomné a oznámil, že jsou zastupitelé 
v nadpoloviční většině, takže je zastupitelstvo 
usnášeníschopné. Omluveni byli Tibor Jirman a Ing. 
Martin Baláš. 
Zastupitelstvo obce schválilo : 
1) Ověřovatele zápisu ve složení Josef Beneš, 
Martin Jošt. 
2) Program 7. zasedání ZO 
1. Volba ověřovatelů zápisu 
2. Schválení programu 7. zasedání ZO 
3. Schválení plnění usnesení z 6.zasedání ZO 
4. Pronájem části pozemkové parcely č.3/5, 
katastrální území Dolní Radechová 
5. Pronájem části pozemkové parcely č.4/1, 4/15, 
katastrální území Dolní Radechová 
6. Pronájem 1.části pozemkové parcely č.3/9, k.ú. 
Dolní Radechová 
7. Pronájem 2.části pozemkové parcely č.3/9, k.ú. 
Dolní Radechová 
8. Schválení smlouvy o nájmu nebytových prostor – 
zubní ordinace 
9. Schválení obecně závazné vyhlášky č.4/2019 
kterou se ruší obecně závazná vyhláška č. 2/2019 o 
místních poplatcích 
10. Schválení obecně závazné vyhlášky č.5/2019, 
č.6/2019 a č.7/2019 o místních poplatcích 
11. Změna v podmínkách vítání občánků 
12. Pravidla rozpočtového provizoria obce Dolní 
Radechová 
13. Informace 
14. Návrh usnesení 
3) Schválení plnění usnesení z 6. zasedání ZO 
Na 6.zasedání ZO bylo schváleno revokování bodu 
č.4, usnesení ZO 5/2019, směna a koupě pozemkové 
parcely č.107/54 za pozemkovou parcelu č.107/55. 
Směna pozemků je již zanesena v katastru 
nemovitostí. Dále byla schválena smlouva o budoucí 
smlouvě o zřízení věcného břemene a dohoda o 
umístění stavby IV-12-2018963/2 D.Radechová – 
KNN pro p.č.643/7, smlouvy o zřízení věcného 
břemene na pozemky, ve kterých je uložen 
středotlaký plynovod a darovací smlouvy s SK 

Benfika Dolní Radechová, z.s. a Oblastní charitou 
Červený Kostelec. Smlouva D.Radechová  - KNN pro 
p.č.643/7 byla podepsána 22.10.2019, smlouvy o 
zřízení věcného břemene byly podány na katastrální 
úřad a darovací smlouvy byly již také podepsány. 
Nakonec byla schválena obecně závazná vyhláška 
č.3/2019 o nočním klidu a rozpočtové opatření č.11. 
Vyhláška nabývá platnosti 1.12.2019. Starosta navrhl 
schválit plnění usnesení z 6. zasedání ZO. 
4) Pronájem části pozemkové parcely č.3/5, 
katastrální území Dolní Radechová 
Firma DANTON má zájem v pokračování pronájmu 
části pozemkové parcely č.3/5, katastrální území 
Dolní Radechová o výměře 798 m2 za podmínky 
skladování sypkých materiálů. Je navrženo zvýšení 
nájmu na 35,- Kč/m2/rok a uzavření smlouvy na 2 
roky od 1.1.2020 do 31.12.2021. 
5) Pronájem části pozemkové parcely č.4/1, 4/15, 
katastrální území Dolní Radechová 
Český  kynologický  svaz,  základní  organizace  
č.245  Náchod,  Volovnice  323,   Náchod,   má  
zájem o pokračování  pronájmu  části  pozemkové  
parcely č.4/1,  4/15,  katastrální  území  Dolní  
Radechová  o výměře 5950 m2 za účelem výcviku, 
zkoušek a závodu psů. Je navrženo zvýšení nájmu a 
uzavření smlouvy na 2 roky od 1.1.2020 do 
31.12.2021. 
6) Pronájem 1.části pozemkové parcely č.3/9, k.ú. 
Dolní Radechová 
Starosta se nejprve vrátil k podané stížnosti od paní 
H.M., která souvisí s pronájmem této části pozemku. 
Oznámil, že nejprve přiblíží, jak se situace 
s pozemkem postupně vyvíjela, teprve potom dá 
možnost se vyjádřit paní H.M. a její dceři.  
Přibližně před půl rokem starostovi telefonovala paní 
H.M. a stěžovala si na velký hluk z pozemku 
pronajatého firmě Petr Hajník, Dolní Radechová. 
Starosta intenzitu hluku zpochybnil, a nakonec 
nedošlo k žádné dohodě, protože paní H.M. 
požadovala, aby byly přerušeny veškeré práce, které 
jsou zdrojem hluku.  Starosta ověřil u nájemce, z jaké 
činnosti může vznikat hluk, jak často a jakou má 
intenzitu. Nájemce starostu seznámil, že je na 
pronajatém pozemku ukládán sypký stavební 
materiál jako drtě, štěrky, písky, případně kameny. 
Při jejich vysypávání a nakládání vzniká hluk, který 
není ale tak častý. Přibližně 1 x za rok jsou zde 
drceny a tříděny beton a cihly. Starosta nakonec 
požádal nájemce, aby pokud možno manipuloval 
s materiálem, drtil a třídil jen v pracovních dnech a 
jen max. do 18.00 hodin. Tím starosta pokládal věc 
za uzavřenou. 
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Dále si starosta dnes, po podání stížnosti od paní 
H.M., ověřil u nájemce, jak často dochází 
k manipulaci se stavebním materiálem. Bylo mu 
sděleno, že je to průměrně max. 1 hodina denně 
mimo víkendy. Navíc jsou max. 1 x za rok na 1 týden 
přibližně v únoru drceny beton a cihly. V letošním 
roce byl v rámci opravy silnice I/14 firmou EUROVIA 
CS, a.s. tříděn, to znamená přesíván, přebytečný 
výkopek. Tyto práce byly prováděny přibližně týden.  
Dále si starosta ověřil u souseda paní H.M. jak on 
vnímá hluk ze skládky materiálu. Bylo mu sděleno, že 
je to určitě slyšet, ale není to nic dramatického. 
Následně se k situaci vyjádřila paní H.M. 
Uvedla, že jsou neustále obtěžováni hlukem ze 
skládky materiálu někdy už od šesté hodiny ráno do 
pozdních nočních hodin. Od hluku si neodpočinou ani 
o víkendech. Připomenula, že si již několikrát 
stěžovala starostovi i nájemci, ale nic se s tím 
nedělá. Navíc ji podpořili i jedni sousedé z ulice Na 
Sýkorce. Ke stížnosti se přidala i dcera paní H.M. 
Do diskuse se dále vložil místostarosta Josef Beneš, 
který uvedl, že bydlí nedaleko, a proto také hluk ze 
skládky slyší, ale nevnímá to tak intenzivně. 
Připomenul, že si také dost vytrpěli při stavbě opěrné 
zdi v Hlubočkách a po ukončení opravy komunikace 
se na ní o hodně zvýšil provoz a tím se zvýšil hluk. 
Podle jeho názoru dnes nemůžeme rozhodnout, ať již 
ve prospěch nájemce nebo paní H.M. Je potřeba si 
ověřit, jestli hluk ze skládky vadí ještě dalším 
sousedům, majitelce penzionu Tereza, případně 
dalším. Starosta s tímto návrhem souhlasil. Přihlásil 
se k tomu, že sousedy obejde. Dále starosta navrhl 
oslovit odborníka na hluk, jestli by nešlo provést 
nějaká opatření ke snížení hluku ze skládky, např. val 
ze zeminy. Na to reagovala paní H.M. s tím, že to 
určitě nepomůže její dceři, která bydlí vysoko nad 
silnicí.         
Nakonec bylo mezi zastupiteli obce dohodnuto, že 
bude rozhodnutí o pronájmu 1.části pozemkové 
parcely č.3/9 odloženo až do doby, než budou 
ověřeny další skutečnosti k problému hluku ze 
skládky. Bylo navrženo, že paní H.M. zatelefonuje 
J.Martincovi až bude zase manipulováno na skládce 
se stavebním odpadem a J.Martinec se osobně 
přesvědčí o úrovni hluku. Starosta bude průběžně 
informovat paní H.M. o postupu ověřování dalších 
podkladů.     
7) Pronájem 2.části pozemkové parcely č.3/9, k.ú. 
Dolní Radechová 
Firma n-sys  má  zájem o pronájem části pozemkové 
parcely č.3/9, katastrální území Dolní Radechová o 
výměře 759 m2 za podmínky skladování materiálu 
pro pokládání optické sítě (chráničky, cívky). Je 
navrženo zvýšení nájmu na 35,- Kč/m2/rok a uzavření 

smlouvy na 2 roky od 1.1.2020 do 31.12.2021. Jedná 
se o pronájem části pozemkové parcely vedle 
pronajaté části firmě Petr Hajník, Dolní Radechová. 
Firma n-sys byla o změnách v pronájmu 
informována. 
8) Schválení smlouvy o nájmu nebytových 
prostor – zubní ordinace 
Starosta informoval, že smlouva o nájmu nebytových 
prostor zubní ordinace byla uzavřena do 31.5.2019. 
Protože jsme zjistili, že skončila platnost nájemní 
smlouvy až v srpnu, bylo se zubařem dohodnuto, že 
bude uzavřena nová smlouva na dobu neurčitou 
s výpovědní lhůtou 6 měsíců a s platností od 
1.1.2020. Ve smlouvě dochází k navýšení nájmu  
s tím, že tato výše nájmu bude pevná po dobu 3 let. 
Zastupitelé byli se smlouvou předem seznámeni.  
9) Schválení obecně závazné vyhlášky č.4/2019 
kterou se ruší obecně závazná vyhláška č. 2/2019 
o místních poplatcích 
K 1.1.2020 nabyde účinnosti novela zákona č. 
565/1990 Sb., o místních poplatcích. V souvislosti 
s tím je nutné zrušit nově vydanou obecně závaznou 
vyhlášku č.2/2019, kterou jsme schvalovali 
24.4.2019.  

10) Schválení obecně závazné vyhlášky č.5/2019, 
č.6/2019 a č.7/2019 o místních poplatcích 
Protože k 1.1.2020 nabyde účinnosti novela zákona 
č. 565/1990 Sb., o místních poplatcích, je nutné 
vydat novou obecně závaznou vyhlášku. Bylo 
doporučeno ji rozdělit na jednotlivé druhy místních 
poplatků a to OZV č.5/2019 poplatek ze psů, OZV 
č.6/2019 poplatek za užívání veřejného prostranství a 
OZV č.7/2019 poplatek ze vstupného. Obecně 
závazná vyhláška o místních poplatcích – poplatek 
z ubytovací kapacity nebude vydána, protože je tak 
složitá, vybírané poplatky jsou těžko kontrolovatelné 
a nevyplatí se je vybírat. V Dolní Radechové byl 
vybírán tento poplatek od provozovatelů penzionu 
Tereza, penzionu U Lamků, penzionu Kalvárie a 
chalupy paní Macháčkové.  
11) Změna v podmínkách vítání občánků 
Starosta informoval, že od roku 2001 obec Dolní 
Radechová poskytuje příspěvek rodičům každého 
narozeného dítěte s trvalým bydlištěm dítěte i obou 
rodičů v Dolní Radechové ve výši 5.000,- Kč. Z 
důvodu neustálých sporů o tom, kdo dostane finanční 
příspěvek a kdo ne se starosta rozhodl, že finanční 
příspěvek bude nahrazen poukázkou na nákup věcí 
pro miminko ve výši 3.000,- Kč pro každé narozené 
dítě s trvalým pobytem v Dolní Radechové bez 
ohledu na to, jestli mají rodiče trvalé bydliště v Dolní 
Radechové či nikoli.  
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12) Pravidla rozpočtového provizoria obce Dolní 
Radechová 
Stejně jako na konci minulého roku je nutné schválit 
rozpočtové provizorium na rok 2020, podle pravidel 
rozpočtového provizoria. Starosta pravidla 
rozpočtového provizoria přečetl:  
Do schválení rozpočtu pro rok 2020 se hospodaření 
obce řídí posledním upraveným rozpočtem 
předchozího roku, navíc lze v rámci rozpočtového 
provizoria financovat akce schválené kompetentními 
orgány, hradit závazky z uzavřených smluv a 
příspěvky na provoz zřízené příspěvkové organizaci.  
13) Informace 
Starosta nejprve informoval přítomné o tom, proč 
v letošním roce není pročištěná Radechovka. Měl již 
zajištěnou firmu, která by v květnu provedla probrání 
potoka. Starosta chtěl vyjádření od zástupců Povodí 
Labe s.p., kteří mu sdělili, že k pročištění potoka je 
nutný souhlas Městského úřadu v Náchodě, odboru 
životního prostředí. V případě, že budou práce 
prováděny bez souhlasu, hrozí vysoká pokuta. 
Z tohoto důvodu se akce přesunula nejprve na září a 
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INFORMACE STAROSTY 
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-svoz plný + měsíční, cena 2.530,- Kč/rok,  
-svoz kombinovaný, cena 2.740,- Kč/rok,  
-igelitové pytle na odpad, cena 85,- Kč/kus.  
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Placení poplatku za psa 
V roce 2020 se bude platit za psa podobně jako 
v roce letošním. Poplatek na rok 2020 ve výši 120,- 
Kč za jednoho psa, za každého dalšího 180,- Kč. 
Poplatek za psa, jehož držitelem je osoba starší 65 
let ve výši 60,- Kč, za druhého a každého dalšího psa 
téhož držitele, kterým je osoba starší 65 let je 
poplatek ve výši 120,- Kč. Poplatek bude možné platit 
přímo u účetní Ivany Zelené na obecním úřadu Dolní 
Radechová ve středu od 9.00 do 12.00 a od 13.00 do 
17.00 hodin nebo bezhotovostně na účet 
č.7424551/0100, variabilní symbol číslo popisné 
rodinného domu. Kdo bude platit elektronickým 
bankovnictvím, je zapotřebí uvést jméno plátce.  
Nebezpečný odpad 
Stejně jako každý rok, tak i v roce 2020, bude svoz 
nebezpečného odpadu zabezpečen firmou Marius 
Pedersen a.s. a to 2 x ročně. Termíny budou   
upřesněny později na plakátech. 
VAK Náchod a.s. upozorňuje 
Představenstvo akciové společnosti Vodovody a 
kanalizace Náchod, a. s., na svém zasedání dne 28. 
11. 2019 rozhodlo o úpravě cen pro rok 2020 takto: 
Vodné 42,55 Kč/m3 s 15% DPH, navýšení o 5,3 %. 
Stočné 42,55 Kč/m3 s 15% DPH, navýšení o 5,1 %.  
Vodné a stočné 85,10 Kč/m3 s 15% DPH, navýšení o 
5,2 %.  
Důvodem zvýšení ceny je nárůst nákladů na likvidaci 
kalů a nákladů na mzdy. 
Navýšení ceny v tomto rozsahu bude mít přímý 
dopad na odběratele pouze první čtyři měsíce roku 
2020. Od 1.5.2020 vstupuje v platnost novela zákona 
o DPH a na vodné a stočné se začne uplatňovat 
nová nižší 10% sazba DPH. Z tohoto důvodu dojde 
od začátku května 2020 ke snížení cen. Po snížení 
DPH tak bude rozdíl v ceně vodného a stočného pro 
konečného odběratele pouze o 0,50 Kč/m3 s DPH 
v porovnání s rokem 2019. 
                    Ing.Dušan Tér, předseda představenstva 
Změny jízdních řádů 
Od 15. prosince 2019 dochází ke změnám 
autobusových jízdních řádů. Zkrácené jízdní řády 
týkající se autobusové dopravy směr Náchod – 
Červený Kostelec a zpět jsou k dispozici zdarma na 
obecním úřadě a v prodejně potravin. 
Tříkrálová sbírka 2020 
Upozorňuji občany, že v sobotu 11.1.2020 proběhne 
v Dolní Radechové již popáté „Tříkrálová sbírka“. 
V tento den bude chodit po obci jedna skupina 
koledníků se zapečetěnou pokladničkou. Koledníci 
určitě nestihnou navštívit každý dům v naší obci. 
Pokud budete chtít přispět na „Tříkrálovou sbírku“ i 
když vás nenavštíví koledníci, můžete posílat třeba i 
drobný finanční obnos na účet Charity ČR číslo účtu 
66008822/0800, VS 777, KS 0379. 

Tříkrálová sbírka je dobročinná akce, kterou 
každoročně pořádá  Charita Česká republika. 
Skupinky koledníků, doprovodné akce i distribuci 
pokladniček pak organizují jednotlivé místní Charity 
ve spolupráci s farnostmi, školami či různými 
mládežnickými organizacemi.  
Úspěch celé sbírky závisí na aktivitě tisíců lidí ve 
všech koutech republiky, často i v obcích o několika 
desítkách obyvatel. Tříkrálová sbírka je tak největší 
dobrovolnickou akcí u nás.  
V průběhu sbírky procházejí skupinky tří králů 
(dobrovolníci – koledníci) městy a obcemi 
(domácnostmi, úřady, školami apod.) s přáním štěstí, 
zdraví a pokoje a s prosbou o příspěvek do 
pokladničky. Vedoucí skupinek jsou vybaveni 
průkazkou a kasičkou s charitním logem, 
opatřenou pečetí a podpisem pracovníka 
městského nebo obecního úřadu. 
Prostředky z Tříkrálové sbírky jsou tradičně určeny 
na pomoc lidem nemocným, se zdravotním 
postižením, seniorům, rodičům s dětmi v tísni a 
dalším jinak sociálně potřebným.  
 
Z ČINNOSTI SOCIÁLNÍ KOMISE 
Vážení občané, 
je tu měsíc prosinec, blíží se konec roku 2019.  V 
listopadu jsme uspořádali vítání občánků, uvítáno 
bylo celkem 5 dětí. Jeden chlapeček a čtyři holčičky. 
5. prosince byl zajištěn Mikuláš, anděl a 2 čerti pro 
naši školku a školu. Tentýž den bylo večerní putování 
Mikuláše s doprovodem po vesnici. Pro školku a 
školu byly připraveny balíčky. 
V letech 70, 75, 80, 85 a pak každý rok Vás milí 
občané budeme nadále rádi navštěvovat. 
Členkám sociální komise chci poděkovat za dobrou 
spolupráci, též p. Zelené a p. Michelovi. 
Za celou sociální komisi všem občanům přejeme 
hodně zdraví, štěstí a klidné prožití vánočních svátků 
a pohodový celý nový rok 2020. 
           Jana Kosinková, předsedkyně sociální komise 

INFORMACE Z KNIHOVNY 
Potěšující je skutečnost, že počet pravidelných 
návštěvníků knihovny zvolna stoupá. Lidé čtou – tedy 
alespoň v Radechové. Pro příští rok bude provoz 
knihovny nezměněn. Každou středu od 14,30 do 
16,30 hodin. Připomínám, že pokud někdo mezi 
knihami neobjeví tu, kterou by si rád přečetl, je 
možné ji objednat z Městské knihovny v Náchodě a u 
nás si ji zapůjčit příště. 
V předvečer letošního Adventu byla v místní 
knihovně uspořádána již 2. malá výstava betlémů. 
Přes stísněné prostory zde bylo umístěno 24 větších 
a 10 miniaturních betlémů a betlémků. Výstavka byla 
zahájena v pátek 29.11. dopoledne příchodem žáků a 
učitelek zdejší ZŠ.  
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Odpoledne a následně v sobotu 30.11. pak zavítalo 
do knihovny na výstavu více než 70 radechovských i 
„přespolních“ návštěvníků. Ti zde obdivovali pár 
hodně starých, většinou však mladších betlémů 
zhotovených z různých materiálů (dřevěné 
vyřezávané, vystřihované z papíru, malované na 
skle, vymodelované a vypálené z hlíny, upečené z 
perníku, odlité z vosku apod.). Jistě je na místě 
zmínit, že řada vystavených betlémů byla 
vlastnoručně zhotovena místními obyvateli. 
Těm, kteří na malou předvánoční výstavu betlémy 
zapůjčili, touto cestou ještě jednou děkuji. Stejně jako 
všem návštěvníkům, kteří se přišli potěšit nejen 
pohledem na pěkné betlémy, ale rovněž si i případně 
při této příležitosti popovídat a zavzpomínat. 
Všem radechovským čtenářům i „nečtenářům“ pak 
přeji krásné Vánoce, hodně štěstí a zdraví v roce 
2020.     
           Vaše knihovnice Jiřina Novotná                                       
 
Společenské akce v DKS 
Uvádím přehled dosud známých termínů 
společenských akcí pořádaných v DKS Dolní 
Radechová v roce 2020. 
Sobota 18.1.2020 – Myslivecký ples 
Sobota 1.2.2020- Reprezentační ples Florbal Náchod 
Sobota 22.2.2020 – Ples hasičů 
Sobota 21.3.2020 – Sportovní ples 

ZPRÁVY ZE ŠKOLY 
Vánoční těšení v Základní škole a Mateřské škole 
Dolní Radechová 
Ten, kdo alespoň občas chodí kolem naší školy, si 
jistě nemohl nevšimnout veselých sněhuláků, kteří se 
na všechny kolemjdoucí smějí vřelým a širokým 
úsměvem. Abyste si nemysleli, stejně vřelým 
úsměvem provází děti i uvnitř školy. Všechny děti se 
na Vánoce těší, alespoň pokud vím, a s vervou sobě 
vlastní se zapojily do zdobení stromečků, které v naší 
škole stojí již od minulého týdne. Společně s paní 
učitelkou Sidkou se vrhly do nacvičování koled a to 
tak, že my dospělí je naopak musíme krotit, aby to 
v naší škole neznělo jako o fotbalovém zápasu. 
Koledy se tu zpívají o přestávkách a také cestou na 
oběd a samozřejmě po cestě domů ze školy.  
Veřejné vystoupení nás všechny čeká 18. prosince 
v 17:30 hodin za Obecním úřadem Dolní Radechová 
a další vystoupení, jen pro rodiče, babičky, dědečky a 
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RADECHOVSKÝ SPORT
Nohejbal
Přes zimu se scházíme každý pátek od 17:30 do 
19:30 v místní hale, kde trénujeme na další sezónu. 
Kdo by se chtěl podívat, je vítán. Příští rok na jaře 
budeme jako každý rok pořádat Memoriál Vojty 
Formana, Zdeňka Hornycha a Jardy Němce v 
nohejbalu dvojek. Přesný termín konání zveřejníme 
včas na místní prodejně. Kdo budete mít zájem se 
přijít podívat na pěkný nohejbal, jste vítáni.
Lední hokej
V letošní sezóně se znovu změnil systém soutěže. 
Nejprve se v základní části utkají ve dvou skupinách 
každé mužstvo s každým. Po ukončení základní části 
se nejlepších šest z kvalifikační skupiny A, kde je i 
Benfika Dolní Radechová, utká opět o konečné 
umístění každé mužstvo s každým, když se 
s postupujícími mužstvy výsledky do nové tabulky 
započítávají.
Benfika se drží na 4.místě a má jistotu, že postoupí 
do skupiny o celkové 1.místo.
Výsledky:
Benfika Dolní Radechová – Prezidenti 0 : 4, HC
Elektroin 0 : 6, HC Šneci 6 : 5 sn, GZ Hronov 9 : 5,
HAAS 16 : 4, Wikov Hammers 5 : 3, HC Sršni 3 : 0.

Průběžná tabulka kvalifikační skupiny A
1. Prezidenti Hronov 7 6 1 0 0 24:13 20
2. HAAS 8 6 0 0 2 33:38 18
3. HC Elektroin 6 5 0 1 0 45:14 16
4. Benfika D.Radechová 7 4 1 0 2 39:27 14
5. Mladá Garda 7 4 1 0 2 42:35 14
6. HC Šneci 7 3 0 2 2 33:21 11
7. GZ Hronov 7 2 0 0 5 37:39 6
8. Sršni 7 2 0 0 5 22:43 6
9. Kocouři Úpice 7 0 0 0 7 19:55 0
10

..0
Wikov Hammers 7 0 0 0 7 18:57 0

SK Benfika Dolní Radechová, z.s. 
Dne 21. 3. 2020 se skuteční Sokolský ples v místním 
víceúčelovém centru, na který si vás tímto dovoluji 
pozvat. Jako každý rok, tak i letos přeji všem 
občanům a sportovcům naší obce krásné prožití 
vánočních svátků, hodně štěstí, zdraví, a nejen 
sportovních úspěchů v novém roce 2020. 
SK Benfika Dolní Radechová, Martin Jošt, Jiří 
Jirman, Patrik Levý, Jan Michel 

Z HISTORIE OBCE
Pokračování z minulého čísla
Činnost místní osvětové besedy
Místní osvětová beseda měla v roce 1958 tyto 
kroužky a soubory: hudební, vedoucí František 
Přibyl, taneční soubor „Hulán“, vedoucí Věra Bryksí,
kroužek mezinárodního jazyka Esperanto, předseda, 
ředitel místní školy Vladimír Bryksí.

Nejúspěšnější akce místní osvětové besedy byly: 
ples s taneční vložkou východočeských národních 
tanců v podání tanečního souboru “Hulán“, dětská 
estráda k mezinárodnímu dni žen s vystoupením 
tanečního souboru „Úsměv“, přednáška „Husitství na 
Náchodsku“ (Jaroslav Máslo, ředitel 11 leté střední 
školy v Náchodě), výstava výtvarných prací dolno-
radechovských amatérů (13.-20.7.1958), 
mládežnický táborák na Tyršově cvičišti, účast 406.
Velmi úspěšně proběhl také v osvětové besedě kurs 
mezinárodního jazyka Esperanto. Kurs pro 
začátečníky probíhal 2 hodiny týdně od 15.října 1958 
do 28.února 1959. Učitelem byl Josef Bureš z Dolní 
Radechové č.p.101. Při osvětové besedě byl 
vytvořen kroužek Esperanto, jehož členové si 
dopisují s Bulharskem, SSSR, Polskem, 
Rumunskem, Holandskem a jinými. Do kursu bylo 
zapsáno 30 posluchačů.
Soubory „Hulán“ a „Úsměv“ se scházely pravidelně 
jednou týdně po dvou hodinách.
Místní lidová knihovna v roce 1958
Dle výkazu za 1. a 2.pololetí roku 1958 přibylo do 
místní lidové knihovny 86 knih zábavných (krásná 
literatura), 12 knih naučných, 10 zemědělských, 5 
zeměpisných, 5 technických, 6 společensko –
politických, 3 knihy marxismu-leninismu a 4 
cestopisy. Celkem k 31. prosinci 1958 byla vypůjčena 
8421 kniha. Složku knihovního odboru vykonávala 
pravidelně asi polovina členů knihovního odboru a 
mládeže, ostatní konali službu nepravidelně a 
veškerá práce zůstávala na bedrech knihovníka, 
kterým je už po několik let Ludvík Berger. Je nutno, 
aby zástupci místního národního výboru věnovali 
více pozornosti výchově mládeže pro kulturní práci, 
které se vyhýbá. Tak si stýská nejen knihovník, nýbrž 
i ostatní veřejní pracovníci.
V dalším čísle zpravodaje opět najdete pokračování 
z historie obce.

Děkuji všem autorům za příspěvky. Žádám další 
občany o příspěvky do zpravodaje. Nepodepsané 
příspěvky napsal starosta.
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Sestavil a graficky upravil Jan Michel
Určeno pro vnitřní potřebu obecního úřadu.

Vsem obcanum prejeme klidné 
prozití Vánoc a v roce 2020 

pevné zdraví, mnoho 
stestí a spokojenosti

starosta, clenové zastupitelstva 
obce a zamestnanci 

obecního úradu.
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